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CONSILUL LOCALAL ORASULUI RUPEA
JUDETUL BRASOV

APROBAT CU/ FARA AMENDAMENTE IN SEDINTA  C. L. DIN DATA DE
01.03.2017

PRESEDINTE DE SEDINTA

PROCES VERBAL

Incheiat azi, 27.01.2017 in cadrul sedintei ordinare a Consiliului
Local Rupea.

Din totalul de 15 consilieri in functie fiind prezenti 15 consilieri ,
sedinta este statutara si se pot adopta hotarari.

Presedinte de sedinta : D-nul Comaniciu Pompiliu
La sedinta participa si Primarul orasului Rupea, d-ul Bardas Nicolae

Liviu
Secretarul da citire procesului verbal al sedintei din data de

09.01.2017. Se supune la vot . Se aproba fara amendamente cu unanimitate
de voturi.

Domnul presedinte de sedinta Comaniciu Pompiliu supune la vot
Ordinea de zi a sedintei si anume:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea unor contravenții;
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului și a tarifelor de piață;
3. Proiect de hotărâre privind stabilirea chiriilor pentru spațiile cu altă destinație decât
locuință;
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de salubritate;
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea scrisorii de așteptări și a planului de selecție în
vederea desemnării membrilor în Consiliul de administrație de la SC Serviciul Public
Rupea SRL;
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei școlare;
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea planului de acțiuni și lucrări de interes local;
8. Diverse

Se aproba in unanimitate de voturi (10.voturi)
Se incepe cu punctu Diverse – referatul de la ocolul sivic Padurea Bogatii
Doamna Secretar da cittire referatului.
D-ul sef de ocol arata ca poate fi vorba si de agentii economici.
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D-ul primar informeaza  Consiliul local ca doreste pentru urmatoarea sedinta
sa fie identificat un loc unde sa fie locul pentru lume de unde sa fie
comercializate lemnele. Sa avem  in vedere aspecte generale: in ce perioada
scoatem in padure si sa gasim o locatie pentru a fi  depozitate lemnele si sa
avem grija de problemele sociale din oras.( gratuit)
Doamna secretar arata ca oamenii cu probleme sociale primesc ajutor de
lemne in bani. Eventual s-ar putea vinde lemne la un pret mai mic.
Doamna Codruta Serban – primaria nu poate sa comercializeze lemne.
D-ul Hellwig – In Rupea a existat o locatie cu acest scop- combustibilul . Ar
trebui sa contribuim la impaduriri. Cine primeste lemne sa prestezeze o zi de
munca la impaduriri.
Domnul primar – tot ce inseamna taiere se planteaza in loc alti arbori.
Domul Hellwig – sa facem impaduriri din pepiniera proprie
Domnul Eduard Marcu – inainte se plantau dar acum se poate doar prin
voluntariat
Domnul primar – sa veniti cu un proiect de hotarare si sa stabilim intervalul
cand se dau lemne la populatie.
Domnul Vaida – suprafetele mai mari de 25 de ha – cere lamuriri de la ocol.

Punctul 1
D-nul presedinte da citire proiectului de hotarare
Comisiile dau aviz favorabil
D-ul Hellwig – cine ridica cadavrele de la caini
D-ul primar – vom gasi o solutie.
D-nul Presedinte supune la vot proiectul de hotarare. Se aproba cu

unanimitate de voturi
Punctul 2
D-nul presedinte da citire proiectului de hotarare
Comisiile dau aviz favorabil
D-nul Presedinte supune la vot proiectul de hotarare. Se aproba cu

unanimitate de voturi
Punctul 3
D-nul presedinte da citire proiectului de hotarare
Comisiile dau aviz favorabil
D-nul Presedinte supune la vot proiectul de hotarare. Se aproba cu

unanimitate de voturi
Punctul 4
D-nul presedinte da citire proiectului de hotarare
Comisiile dau aviz favorabil
D-nul Presedinte supune la vot proiectul de hotarare. Se aproba cu

unanimitate de voturi
Punctul 5
D-nul presedinte da citire proiectului de hotarare
Comisiile dau aviz favorabil
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D-nul Presedinte supune la vot proiectul de hotarare. Se aproba cu
unanimitate de voturi

Punctul 6
D-nul presedinte da citire proiectului de hotarare
Comisiile dau aviz favorabil
D-nul Presedinte supune la vot proiectul de hotarare. Se aproba cu

unanimitate de voturi
Punctul 7
D-nul presedinte da citire proiectului de hotarare
Comisiile dau aviz favorabil
D-nul Presedinte supune la vot proiectul de hotarare. Se aproba cu

unanimitate de voturi

Se revine la punctul diverse –
D-na secretar da citire – trebuie votat un reprezentant in consiliul de
administratie de la spital
Propuneri: Siviu Roman . Se supune la vot si se aproba in unanimitate.

D-na secretar arata consilierilor ca exista trei solicitari de inchiriere spatii
pentru partidele politice.- UDMR, PMP, PSD PRECUM SI DE LA
ASOCIATIA PENSIONARILOR.
S-a identificat la pensionari la cresa orasului un spatiu.
D-na Codruta Serban- Arata ca nu este frumos ca asociatia Ramidava sa fie
data afara din spatiu de la cresa.
D-ul primar – nu am nicio problema cu nimeni , am aratat ce spatii sunt . Se
supune la vot inchirierea catre Asociatia de Pensionari. Se aproba ca
executivul sa se ocupe de aceasta problema.
D-ul Micu – Sunt persoane care au statut de handicapati, dar nu par a fi
handicapati.
D-a Secretar – explica ca nu avem voie sa contestam acest statut. Suntem
intr-o situatie fara precedent deoarece creste numarul acestor persoane.
Persoanele cu handicap grav sunt persoane aflate intr-o stare de sanatate
foarte grava. Nu putem noi contesta acest lucru.
Solicitare Eurocarta – participarea in calitate de parteneri la un targ de
mestesuguri. Presupune alocarea de fonduri din partea noastra . Se supune la
vot. Nu se aproba ( 14 voturi impotiva si o abtinere)
D-ul primar informeaza consiliul cu privire la groapa de gunoi. Se va
inchide in acest an si nimeni nu se intereseaza de aceasta situatie. Daca aveti
solutii va rog sa ne anuntati.
Cu privire la proiectul de la spital . Expertiza arata ca  acesta cladire are un
risc seismic destul de ridicat. Au fost realizare doaua expertize care arata
acest lucru.
D-ul Sarafinceanu – Se poate face u spital nou.
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D-ul primar – a solicitat schimbarea denumirii proiectului, in sensul
consolidarii cladirii si nu doar modernizarii acesteia.
D-ul Hellwig – sunt solutii de injectare a betonului.

D-nul presedinte de sedinta declara sedinta inchisa.

INTOCMIT,
SECRETAR,

Jr. Ioana Roman


